
Referat, Bestyrelsesmøde D.27/7-2021.

Til stede: Tom Brokholt, Bodil Hansen, Ole Nielsen, Carsten Adsersen.  

Afbud: Karen-Lise Palshøj

1. Fra/Til Lokalinspektøren:

Fra: Ferie blandt Gårdmændene, så derfor lavt blus ude i området. Afventer 

håndværkere kommer tilbage fra sommerferie, så man kan fortsætte 

vedligeholdelse planen for afdelingen. Der er en del standby opgaver der fortsat skal

udføres. (Bl.a. pga. ferietid/mangel på håndværkere/materiel/Covid-19)

Der har været en del klager over Børns adfærd/Parkering. Der skal gøres 

opmærksom på, som der står i ”Vores Husorden” At klager sendes skriftlig til 

Bestyrelsen eller Regionskontoret.

Og vedrørende hegnet ind til skolen, skolen vil ikke betale for ødelagt hegn mere, da

det er vores beboer der ødelægger/tramper det ned. ”Ifølge Skolen”  

Til: Det er besluttet på et tidligere Afdelingsmøde, at hegnet ind til skolen skal være 

lukket. Så Afd.102-0 Manøvej, bekoster en reparation.

2. Godkendelse af sidste referat. – Godkendt.

3. Nyt fra formanden:

Kantinen på Kobberbakkeskolen Afd. Sct. Jørgens er booket til afdelingsmødet. 

Forslag fra bestyrelsen er afleveret til regionskontoret, som kommer med i første 

indkaldelse til Afdelingsmødet.

4. Nyt fra bestyrelsen:

Husorden Fra 2019, er den der gælder. Og der kan rettes i den, vedrørende den nye 

Affaldssortering der gælder fra 1/7-2021. Og ellers tilrettes der i Husorden efter 

afdelingsmødet.

5. Indkomne sager:???

6. Post:???

7. Eventuelt:



Næste bestyrelsesmøde er 23/8-21. Er vedr. checkliste til afdelingsmødet.

Og andet og sidste bestyrelsesmøde inden afdelingsmødet er 22/9-21. Er vedr. 

indkomne forslag fra Beboer, til gennemgang.

D.1/8-21.   Formand Tom Brokholt                                                


